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Рецензия на монографию Ольги Анатольевны Терновой «Основные тенденции развития зарубежного корпоративного законодатель-ства»

В рецензии освещаются основные положения и выводы, представленные в монографии О.А. Терновой «Основные тенденции 

развития зарубежного корпоративного законодательства». В результате проведенного исследования автор монографии выявляет такие 

актуальные тенденции развития современного корпоративного права, как цифровизация, социализация, гармонизация норм о 

противодействии размы-ванию налогооблагаемой базы и норм о корпоративном управлении, демократизация корпоративного 

регулирования, совершенствование регулирования вопросов трансграничных банкротств. Работа О.А. Терновой вносит несомненный 

вклад в развитие отечественных пред-ставлений о корпоративном праве зарубежных стран.
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Fonotova Olga V., Associate Professor of the School of General and Interdisciplinary Legal Studies (the Department of International Public 

and Private Law) of the Faculty of Law of the National Research University Higher School of Economics (NRU HSE), PhD (Law)

A Review of the Monograph The Main Tendencies of the Development of Foreign Corporate Laws by Olga A. Ternova
The review covers the main provisions and conclusions presented in Olga A. Ternovaya’s monograph “The Key Tendencies of the Foreign Corporate 

Legislation Development”. As a result of the research the author of the monograph reveals such current trends of modern corporate law development 

as digitalization, socialization, harmonization of norms on counteraction to erosion of taxable base and norms on corporate governance, 

democratization of corporate regulation, perfection of regulation of transborder bankruptcies. Olga A. Ternovaya’s work undoubtedly contributes to 

the development of domestic scholarship on corporate law of foreign jurisdictions.
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